
Protokól Nr 28/2021

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 15 września 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności oraz
zaproszony gość Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Grzeca, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie wmurowania kapsuły czasu;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy5e;to jednogłośnie.

Ad.2. Pan Juhnke poinformowai że w związku z określonymi gabarytami kapsuły podczas
spotkania u Burmistrza ustalono, iż jej zawartość będą stanowić: list intencyjny z podpisami,
najnowszy biuletyn informacyjny o gminie, oraz listy uczniów klas czwartych zawierające
m.in. wyobrażenie naszego miasta za 50 lat. Pan Grzeca przypomniał, że podczas posiedzenia
Komisji Budżetu zaproponował, aby w kapsule umieścić również medal pamiątkowy z
odbudowy Pomnika Wdzięczności Ku Czci Chrystusa Króla. Pan Juhnke odczytał następnie
Komisji list intencyjny, który zostanie umieszczony w kapsule.

Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu sierpniu br.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Komisja poruszyła temat rewitalizacji miasta. Pan Tomas stwierdził, że po rewitalizacji
powinno być więcej zieleni, a będzie jedna betonowa płyta. Ponadto uważa, że w okresie 2 - 3
lat na Placu Wolności nie %dzie żadnego sklepu, spowodowane to będzie przez ograniczenie
miejsc parkingowych. Pan Lesinski powiedział, że są głosy pozytywne odnośnie rewitalizacji,
należy poczekać na końcowy efekt. Pan Grzeca zwrócił uwagę, że podczas prac projektowych
nie pomyślano o kanalizacji deszczowej, nie wszyscy są do niej pod%czeni, mieszkańcy
powinni posiadać wiedze wcześniej o możliwości pod%czenia, tak aby gromadzić środki na
wykonanie kanalizacji. Zdaniem Pana Tomasa kanalizacja powinna być wykonana na koszt
gminy, wtedy sprawa odprowadzenia wody deszczowej byłaby uporządkowana.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.
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Komisja w składzie:

1. Przewodniczący - Zdzisław Grzeca;

2. Z-ca Przewodniczącego - Tobiasz Świniarski
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3. Członek - Artur Juhnke
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4. Członek - Barbara Szlezer

5. Zdzisław Szwarc - Członek
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6. Członek - Janusz Tomas /
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protokołował :
'ł
l Tomasz Dix
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